
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde afholdt ved Mette    
 
Næste møde  

 

1. JRJ henrik  
2. udbedring af revner i veje. 
3. Legehus og renovering af 

legepladsen. 
4. skiltning af fartbegrænsning.     

Henrik har haft opfyldnings møde med Jrj. Der er blevet 
udbedret revner i vejene på Tornums alle, Fanningers alle 
og Stages alle. Der er aftalt, at der sprøjtes i området. Ved 
pumpestationen skal der renses og sprøjtes for ukrudt. Der 
arbejdes på et nyt legehus på legepladsen. Henrik har haft 
fat i firmaet Dan mærkning vedrørende skiltning af 
nedsættelse af fart. Henrik afventer svar omkring pris og 
muligheder. JRJ fortsætter med vedligeholdelse af området 
året ud. Hvorefter der aftaltes videre. 

5. opfyldning af hjemmesiden Gitte og Tina kontakter Brian vedrørende opdatering af 
hjemmeside. Opdatering skal ske senest.29/3 før 
generalforsamling. 

  
6. generalforsamling 
7. ændring af kontingent  
8. forslag til et fælleshus er under 

drøftelse.  

Afholdes den. 29/3-2017 kl. 19.00 Tapas og vin vil være på 
dagordnen.  22/3 er tidsfrist for tilmelding. 
Generalforsamling afholdes i Ribe Fritidscenter. 
 Gitte Hansen udarbejder invitation til generalforsamling, 
når hun har modtaget relevante bilag fra Gitte Rasmussen 
og Tina og sender retur til Gitte Rasmussen, som sørger for 
omdeling. Til bestyrelsesmedlemmer, som er ansvarlig for 
at omdele invitation. 
Kontinent vil forblive uændret. Da der er indkommet forslag 
til et fælleshus, derfor vil vi afvente forslag til projektet 
inden der drøftes kontingent nedsættelse. Hvis bestyrelsen 
ikke hører svar fra overstående projekt, vil der være 
kontinent nedsættelse i 2018.  
 

9. hvem vil fortsætte i bestyrelsen. Gitte Rasmussen, Mette Thomsen, Gitte Hansen fortsætter. 
Sara Lindholt sættes på valg.  Henrik Abel fortsætter i 
bestyrelsen. 
Vinnie Larsen og Trols Christensen samt Mogens Werge og 
Michal Frederiksen spørges om genvalg som suppleanter.  

10. hjertestarter 
11. udstykning af nye grunde 

Gitte R. har lavet en opfølgning på forstående udstykning af 
grunde syd for Klostermarken. Dette vil finde sted i 
april/Maj.  Det drøftes om evt. at opsættelse en 
hjertestarter og hvor denne skal placeres. 

Evt. Vi har stilles spørgsmål til hul i læbælte på Juels alle. 
 


